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The Canadian Yearbook of International Law, published by Cambridge University Press, is a leading international academic journal covering both public and private international legal issues. Authors from Canada and around the world are invited to submit articles, notes and comments, in English or in French, that advance critical thinking in all areas of international law. Submissions for the next volume (volume 53, 2015) are due no later than 31 January 2016, although earlier submissions are encouraged as the Yearbook has a rolling acceptance policy and benefits from Cambridge Journals Online’s “FirstView” feature. This allows completed pieces to be hosted online prior to their inclusion in a final print and online volume. Full submission instructions and other information can be found online at http://journals.cambridge.org/jid_CYL

ANNUAIRE CANADIEN
DE DROIT INTERNATIONAL
Appel de communications

L’Annuaire canadien de droit international, publié par Cambridge University Press, est une revue internationale réputée qui se spécialise dans les questions de droit international public et privé. Les auteures et auteurs, du Canada et de partout dans le monde, sont invités à soumettre des articles, des notes ou des commentaires, en français comme en anglais, qui mettent de l’avant une pensée critique dans tous les domaines du droit international. La date de tombée pour les soumissions pour le prochain tome (tome 53, 2015) est fixée au 31 janvier 2016, quoique les auteurs sont encouragés à soumettre leurs manuscrits avant cette date puisque l’Annuaire suit une politique d’acceptation continue et a accès à la fonction « FirstView » de Cambridge Journals Online. Cette fonction permet d’héberger des textes complets en ligne avant leur inclusion dans un tome final imprimé et en ligne. Des consignes pour la soumission de textes et d’autres informations se trouvent en ligne à http://journals.cambridge.org/jid_CYL 

	
	
	
	

	
	Board of Editors/Comité de rédaction

Editor-in-Chief / Directeur
JOHN H. CURRIE
University of/Université d’Ottawa

Associate Editor / Directeur adjoint
RENÉ PROVOST
McGill University

Members of the Board / Membres du Comité
JOOST BLOM
University of British Columbia
VALERIE HUGHES
World Trade Organization
MAUREEN IRISH
University of Windsor
HUGH KINDRED
Dalhousie University
HON. EDWARD M. MORGAN
Superior Court of Justice of Ontario
FRANCE MORRISSETTE
Université d’/University of Ottawa
A. DONAT PHARAND, Q.C.
Université d’/University of Ottawa
ALAIN PRUJINER
Université Laval
LINDA C. REIF
University of Alberta
J. CHRISTOPHER THOMAS, Q.C.
National University of Singapore
STEPHEN TOOPE
University of Toronto
DANIEL TURP, M.P.
Université de Montréal
SHARON A. WILLIAMS
York University

Honorary Editors / Directeurs honoraires
J.-G. CASTEL, Q.C.
York University
ARMAND DE MESTRAL
McGill University
HON. G.V. LA FOREST, Q.C.
Supreme Court of Canada
D.M. MCRAE
University of/Université d’Ottawa
JACQUES-YVAN MORIN
Université de Montréal

Assistant to the Editors / Assistant à la rédaction
FRÉDÉRIC MÉGRET
McGill University
	
	



